



Calendar

T1 george

- Fri, Oct 26** Sports Boosters Homecoming BBQ, 3 PM, Bol Park
Homecoming Football Game vs. Lynnbrook, 4:30 PM Frosh/Soph, 7 PM Varsity, Football Field
- Sat, Oct 27** Homecoming Dance, 7:30 PM, Bow Gym
- Wed, Oct 24** Band & Orchestra Boosters Meeting, 7:15 PM, Rm V17
- Tue, Oct 30** Senior Parents Network, 6:30 PM, Staff Lounge
CIEE Parent Info Night, 6:30 PM, Room H-5
Freshman & Symphonic Band Concert, 7:30 PM, JLS Cafetorium
- Thu-Sat, Nov 1-3** Fall Play: Metamorphosis ([Info](#))
- Sun, Nov 4** Choir Fall Concert, 7 PM, First Presbyterian Church
- Mon, Nov 5** Site Council, 7 PM, Staff Lounge
Parent Ed: Harlan Cohen, 7 PM, Paly Haymarket Theatre
- Wed, Nov 7** Navigating Naviance, 7:30 PM, Library
- Wed-Sat, Nov 7-10** Fall Play: Metamorphosis ([Info](#))
- Thu, Nov 8** PTSA Meeting, 8:45 AM, Staff Lounge

- 10月26日星期五** 体育推动委员会返校日 BBQ, 下午3点, Bol Park
返校日橄榄球比赛 对阵林恩布鲁克, 4 : 30 PM Frosh / Soph, 7 PM Varsity, 橄榄球场
- 10月27日星期六** 返校日舞会, 7 : 30 PM, Bow 体育馆
- 10月24日星期三** 乐队推动委员会会议 7 : 15 PM, Rm V17
- 10月30日星期二** 12年级家长联络会议, 下午6:30, 员工休息室
CIEE家长信息之夜, 下午6:30, H-5室
新生 交响乐团音乐会, 7 : 30 PM, JLS Cafetorium
- 11月1日星期四, 星期六** 秋季戏剧表演 : 变形记 (信息[Info](#))
- 11月4日星期日**, 合唱团秋季音乐会, 晚上7点, First Presbyterian Church
- 11月5日星期一** 委员会, 晚上7点, 员工休息室
家长教育活动 : Harlan Cohen, 晚上7点, Paly Haymarket剧院
- 11月7日星期三** 导航Naviance培训, 7 : 30 PM, 图书馆
- 周三至周六, 11月7日至10日** 秋季戏剧表演 : 变形记 (信息[Info](#))
- 11月8日星期四** PTSA会议, 上午8:45, 员工休息室

Gunn

T2 Kelly

Fall Concert Featuring Freshman Concert Band & Gunn Symphonic Band

Tue, Oct 30, 7:30 PM, JLS Cafetorium

Program highlights include Brian Balmages intriguing Hypnotic Fireflies performed by the Freshman Concert Band and a spooktacular playing of "House of Horrors" by Symphonic Band to stir up your Halloween spirit!

秋季演奏会：九年级新生乐团和Gunn交响乐团

星期二 10月30日 晚上7：30 JLS中学食堂礼堂

演奏会亮点包括新生乐团表演的Brian Balmages的奇妙乐曲Hypnotic Fireflies（催眠萤火虫）和交响乐团表演的惊心乐曲House of Terrors（恐怖之家）。

（*Cafetorium是由Cafeteria 和 Auditorium两个词。可以用于食堂也可以用于礼堂。）

College and Career Center Upcoming Events

"Happy, Healthy, (Almost) Stress-Free College Planning: For Students & Parents" with Harlan Cohen

Mon, Nov 5, 7-9 PM, Paly Haymarket Theater

Sponsored by the College Counseling and Career Center

Navigating Naviance

Wed, Nov 7, 7:30-9 PM, Gunn Library

Speaker: Leighton Lang from the College Counseling and Career Center

Financial Aid and Financial Planning for College

Wed, Nov 14, 7:30-9 PM, Gunn Library

Speaker:Leighton Lang from the College Counseling and Career Center

大学与职业中心活动

“快乐健康（基本上）无压力的大学企划讲座：学生与家长” Harlan Cohan讲师

星期一 11月5日 晚上7-9点 Paly Haymarket Theater（Paly高中剧院）

由大学月职业中心赞助。

Naviance导航教程

星期三 11月7日 晚上7：30-9：00 Gunn图书馆

讲师：大学与职业中心的Leighton Lang

（Naviance是Gunn高中十二年级用于大学申请的网站之一）

大学经济援助与资金管理

星期三 11月14日 晚上7：30-9：00 Gunn图书馆

讲师：大学与职业中心的Leighton Lang

T3 katie

9th Grade Parent Coffee

Wed, Nov 7, 8:30-10 AM, Staff Lounge

At our next 9th Grade Parent Coffee, we will have the opportunity to participate in an interactive stress reduction and wellness presentation by San Francisco Bay Area YES! Director Priya Mayureshwar and Gunn parent/certified YES! instructor Allie Xiong. YES! (Youth Empowerment Seminar) is the 3-week program our freshmen went through during their PE classes Aug 21-Sept 7. This 45-minute session is intended to give parents an exposure to what our kids learned in the YES! program so we can support them to continue practicing the techniques at home. After the presentation we'll have time for nibbling and mingling. We look forward to seeing you there!

九年级家长座谈会

星期三，11月7号，上午8：30-10：00，Gunn高中员工休息室（Staff Lounge）

在我们接下来这次九年级家长座堂会上，各位家长将会有机会聆听由San Francisco Bay Area YES！指导员Priya Mayureshwar和一位Gunn 家长Allie Xiong（是YES官方认证教练）为大家带来的关于如何缓解压力以及确保孩子心里健康的演讲。YES是Youth Empowerment Seminar（青少年赋权研讨会）的缩写。九年级所有的学生们都在8月21号到9月7号之间进行了为期三周的YES课程。这次各位家长参与的45分钟的演讲是想普及一下您的孩子通过YES课程都学到了什么，这样各位也可以让您的孩子在回到家之后继续使用这种缓解压力的办法来促进他们的身心健康。演讲结束后我们会有时间让各位享受一点小吃并进行闲谈，希望能在现场看到您！

The Turkey Feast is November 16: Please sign Up!

The highly anticipated TURKEY FEAST is upon us and we need your support to feed over 1,500 students, faculty and staff!! Due to evolving Health Department regulations we can no longer offer home-cooked foods at the Turkey Feast, so this year we are asking for monetary donations to purchase 100 cooked turkeys. Click [HERE](#) to purchase a turkey. Many hands and pies will still be needed to make this event a success. Click [HERE](#) to sign up to bring a pie(s) or volunteer on the day of the event. Questions? Please ask Donna Pioppi at dpioppi41@yahoo.com.

火鸡宴是11月 16号，请报名！

受到各位期待的火鸡宴要到了！学校需要各位家长的帮助来为将近1500人的学生以及工作人员提供食物！由于健康部门颁发了新的规定，学校将不再接受家里制作的食物。所以今年我们想要募集买100只火鸡的资金。请点击这里报名[HERE](#)。当然，我们还需要很多其他的食物以及各位家长的帮忙，所以能提供其他食物或者是能在活动当天来当义工的家长请点击练级额报名。[HERE](#) 如果您有其他的问题，请联系 Donna Pioppi, 她的邮箱是dpioppi41@yahoo.com。十分期待各位家长能够参与进来！

Edward

Be Safe. Be Seen. Bike lights are required by law for riding after dusk.

With shorter days, students are bike commuting after dusk when headlights and reflectors are required by law. Visibility begins to decline at dusk, so bicyclists should turn on their lights as soon as light begins to fade. A handlebar headlight makes a bicycle visible to others and illuminates the road so the rider can see. Higher powered lights do a better job, though they can be a little more expensive. Tail lights and reflectors should be mounted where they won't be obscured by bags, panniers or other gear on the bike. Lights are superior to reflectors, so a red tail light is recommended for maximum visibility. Outfitting student bikes for a safe and legal ride is a smart investment. For information about safe bicycling, visit <https://saferoutes.paloaltopta.org/getting-to-school/bike-safety/>.

注意安全可见。法律要求在黄昏后骑行需开自行车灯。

随着时间的缩短，学生们在黄昏之后骑自行车法律要求使用前灯和反光板。能见度在黄昏时开始下降，因此一旦光线开始褪色，骑自行车的人就应该开灯。车把头灯使其他人可以看到自行车并照亮道路，骑车者可以看到。更高功率的灯可以做得更好，尽管它们可能会更贵一些。尾灯和反光板应安装在不会被自行车上的行李箱，鞍座或其他装置遮挡的地方。灯光优于反光板，因此建议使用红色尾灯以获得最大可见度。为安全合法驾驶配备学生自行车是一项明智的投资。有关安全骑自行车的信息，请访问 <https://saferoutes.paloaltopta.org/getting-to-school/bike-safety/>。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

T5 Caroline 2020

Gunn Water Polo Program Fundraiser at Pizza Chicago

Mon & Tue, Oct 29 & 30, Pizza Chicago

Please join us for a fundraiser for the Gunn High School boys and girls water polo teams on October 29 and 30, 2018. Bring or mention [this flyer](#), and Pizza Chicago will donate 20% of the proceeds to the Gunn High School Water Polo program. Pizza Chicago, 4115 El Camino Real, Palo Alto, CA 94306. Take out, delivery, or dine in!

Gunn水球队在Pizza Chicago的筹款活动

周一和周二，10月29-30日，*Pizza Chicago*

请于2018年10月29日和30日加入我们为Gunn男子水球队和女子水球队举行的筹款活动。带上或提及此传单，Pizza Chicago将把20%的收益捐赠给Gunn的水球项目。Pizza Chicago的地址：4115 El Camino Real, Palo Alto, CA 94306. 外卖，送餐或进店用餐都可以！

Study Abroad Opportunities

Tue, Oct 30, 6:30-8 PM, Room H5

Gunn High School has been designated as a Global Navigator High School by the Council on International Educational Exchange. This comes with a significant award for study abroad scholarships. To date, Gunn has sent more than 60 students abroad, to such places as Chile, China, South Africa, and Japan. To learn about this opportunity for summer 2019, please attend a parent meeting on Tuesday, Oct. 30 from 6:30-8:00 PM in Room H5. Contact Liz Matchett, lmatchett@pausd.org, for more information.

留学机会

周二，10月30日，傍晚6:30-8点，H5室

Gunn被国际教育交流委员会指定为全球领航高中，由此获得海外留学奖学金的重要奖励。迄今为止，Gunn已经派遣了60多名学生到国外学习，前往的国家有智利，中国，南非和日本等。若想了解2019年夏天的这个留学机会，请于10月30日星期二傍晚6:30-8:00在H5室参加家长会议。有关更多信息，请联系Liz Matchett, lmatchett@pausd.org。

Pow

Construction Delays on El Camino

Nov 5-29

The City of Palo Alto Utilities Department is planning to begin gas utility improvements along El Camino Real, from El Camino Way to south of W. Charleston Road. This work is anticipated to be complete within 4 weeks. The construction activities will likely affect parents and students commuting to Gunn. For more information, click [here](#).

El Camino 的施工延误

11/5-11/29

Palo Alto 的公用事业部正在计划从El Camino Real开始改善燃气设施，从El Camino Way到南边的W. Charleston Road。这个工程预计会在四个星期以内完成。施工可能会影响到去Gunn的家长和学生。如需更多信息，点击[here](#)。

PAUSD & PTAC

****NEW** Don't Forget to Turn Over Your Ballot to Vote YES on Measure Z**

Measure Z will ensure that students get facilities that are modern, safe, secure, and provide for 21st century learning opportunities. Make sure you turn over your mail-in ballot -- it's on the last page! -- and vote YES on Measure Z. Every vote counts and we need yours! The Palo Alto Weekly, Palo Alto Daily Post, and League of Women's Voters all endorse Measure Z as do [many community leaders and residents](#):

PAUSD & PTAC

****新**不要忘记投票赞成Measure Z**

Measure Z 会保证学生们会获得现代，安全的设施，以及获得21实际的学习机会。确保你提交你的邮寄选票 - 它在最后一页！ - 并在投票赞成Measure Z。每一个邮票都算数，我们需要你的！Palo Alto Weekly, Palo Alto Daily Post, and League of Women's Voters和很多社区队长和住民多（[many community leaders and residents](#)）都赞成Measure Z。

T7

Can we count on your YES vote? WE NEED YOUR HELP:

1. [PHONE BANK](#) with your school and help us make Get Out To Vote calls.
2. [PRECINCT WALK](#) with us on our last one on Nov 3 (secondary students receive community service hours!).
3. Display a [lawn sign](#)!
4. Go to your polling place on Election Day, Nov 6, or mail in your yes vote as soon as possible. Mail-in ballots must be postmarked by Election Day, Nov 6, to be counted.

Find more information on Measure Z here: <http://www.yes-on-z.org>. Don't delay: turn over your ballot and VOTE YES ON MEASURE Z TODAY!

****UPDATED** Advocacy Tips from Supervisor Joe Simitian**

Thu, Nov 8, 6:30-8 PM, Haymarket Theater, Palo Alto High School, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

Is there a cause or issue that you feel strongly about? Do you know how to go about advocating for it? The PTA Council of Palo Alto brings to you the only advocacy seminar you will ever need! Whether you're a new parent or experienced leader, Supervisor Simitian has some fabulous advocacy tips and will be available to answer your burning questions. Please join us in learning how to advocate for the education, health, safety and well-being of all children in our schools and community. [RSVP](#)

我们能指望你的YES投票吗？我们需要你的帮助：

1. [手机银行](#)和你的学校一起帮助我们。快出门投票。
2. [区域步行](#)和我们在11月3日的最后一场比赛（中学生接受社区服务时间！）
3. 摆放一个[草坪标志](#)。
4. 请在11月6日的选举日，前往您的投票站，或尽快邮寄您的投票。邮寄选票必须在11月6日的选举日邮寄，以便计算在内。

如果想获得更多的信息：<http://www.yes-on-z.org>。不要拖延：翻过你的选票并在今天的时候投票赞成！

****更新**主管Joe Simitian的宣传提示**

星期四，11月8日，下午6：30-8：00， Haymarket Theater, 帕洛阿尔托高中, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

你有对任何理由或问题有强烈反应吗？你知道怎么去倡导它吗？帕洛阿尔托PTA委员会为您带来了您唯一需要的宣传研讨会！无论您是新任父母还是经验丰富的领导者，主管Simitian都会提供一些精彩的倡导技巧，并可以回答您的问题。请加入我们，并学习如何倡导学校和社区所有儿童的教育，健康，安全和福祉。
[敬请回复](#)

George Zheng

Palo Alto Council of PTAs: We Need You. Make A Difference for All Children

Do you enjoy meeting other like minded parents with a passion for our children or like to shadow seasoned PTA members from other schools? The Palo Alto Council of PTAs (PTAC) is looking for students, teachers, and parent volunteers at its upcoming PTA Council annual events. These are community wide events to meet district and community folks. All level of experience welcomed.

PTAC Annual Staff Appreciation Luncheon

Tue, Nov 6, 12-1 PM, District Office Board Room

- Student Presenters - 3 PAUSD 8th graders or above
- Parent Volunteers - many positions open

PTAC Honorary Service Awards Committee

Thu, Apr 25, 4-6 PM, Lucie Stern Community Center

- Student Presenters - 3 PAUSD 8th grade & above
- Parent Volunteers - many positions open
- Staff Presenters - 3 (classified / non-classified welcomed)

Please email us at council@paloaltopta.org. Hurry, don't wait. Positions go fast!

帕洛阿尔托家校理事会：我们需要你。让所有孩子都有所作为：

您是否喜欢与其他志同道合的父母会面，或成为对孩子热情并且经验丰富的家委会会员？

帕洛阿尔托家委会（PTAC）正在为即将举行的家委理事会年度活动寻找学生，教师和家长志愿者。这是社区范围的活动，以满足各社区人士。欢迎各级来宾。

PTAC年度员工感谢午餐会

11月6日星期二，12：1 PM，区办公室董事会会议室

学生主持人 - 3名PAUSD学生8年级或以上

家长志愿者 - 许多职位空缺

PTAC荣誉服务奖委员会

4月25日星期四下午4-6点，Lucie Stern社区中心

学生演讲者 - 3位及以上的PAUSD

家长志愿者 - 许多职位空缺

员工主持人 - 3

请发送电子邮件至council@paloaltopta.org。请不要犹豫，踊跃报名！

Community

T9 Xiaolin shen

Volunteer Hours Opportunity at Palo Alto Medical Foundation

Sat, Oct 27 & Nov 3, 9 AM-1 PM, PAMF Jamplis, 3rd Floor Hearst Conference Rooms A & F, 795 El Camino Real, Palo Alto

If you're interested in volunteering, join Palo Alto Medical Foundation to help review and revise our "We're Talking" webpages - health and wellness articles written by youth for youth. Your name will be added as a reviewer to the webpages reviewed and we will provide a letter documenting community service hours. To sign up, [fill out this survey](#). Please contact Jen Hawkins at hawkinjn@pamf.org with any questions.

****UPDATED** Paly Theatre Presents A Midsummer Night's Dream**

Nov 2, 3, 9 at 7:30 PM; Nov 4 at 2 PM (including Centennial Reception); Nov 8 at 4:30 PM; Palo Alto High School Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

Palo Alto High School Theatre presents A Midsummer Night's Dream, William Shakespeare's delightful comedy of thwarted romance, magical transformation, and mistaken identity. By many accounts the funniest of Shakespeare's works. There will be a special Paly Centennial Reception immediately following the performance on Sunday, November 4, at 2 PM. Come enjoy refreshments and drinks with Paly High Alumni of all ages and a chance to meet our student actors. Tickets are \$15 adults, \$10 students/seniors. [Reserved seating available online](#). Box office opens one hour prior to curtain.

在帕洛阿尔托医疗基金会做志愿者

星期六, 10月27日和11月3日, 9AM-1PM, PAMF Jamplis, 3楼赫斯特会议室 A & F, 795 El Camino Real, Palo Alto。

如果你对志愿服务感兴趣, 请加入帕洛阿尔托医学基金会, 帮助审查和修改我们的“我们在谈”网页——是由青年为青年写的健康文章。你的名字将作为一个审查者添加到被审查的网页中, 我们将提供一封记录社区服务时间的信。 [注册](#)并填写这个调查。如果有任何问题, 请通过hawkinjn@pamf.org与Jen Hawkins联系。

****更新** Paly剧院呈现一个仲夏夜之梦**

11月2日、3日、9日晚上7:30;11月4日下午2点(含百周年招待会);11月8日下午4:30;帕洛阿尔托高中表演艺术中心, 50 Embarcadero road, 帕洛阿尔托 (Palo Alto High School Performing Arts Center,)

帕洛阿尔托高中剧院将上演《仲夏夜之梦》, 这是威廉·莎士比亚的喜剧, 讲述了失败的爱情、魔法的转变和错误的身份。许多人认为莎士比亚的作品最有趣。在11月4日(星期日)下午2点的演出结束后, 将会有一个特别的百年庆典招待会。我们将为所有年龄的高毕业校友提供茶点和饮料, 并为您提供机会与我们的同学见面。成人票是15美元,老人票和学生票为10美元, [网上预订座位](#), 售票处在开演前一小时开始。

Pow

15th Annual Challenge Success Parent Ed Event: Say What? The Power of Communication in Raising Healthy, Engaged Kids

Fri, Nov 2, 7:30-9 PM, Stanford Memorial Auditorium, 551 Serra St, Stanford

Grab a few friends and join [Challenge Success](#) for an evening of inspiration and education at our 15th Annual Parent Education Event featuring Dr. Wendy Mogel, a clinical psychologist and author of Voice Lessons for Parents: What to Say, How to Say It, and When to Listen. She will be joined by Challenge Success Co-Founders, Dr. Denise Pope and Dr. Madeline Levine, for an interactive discussion to explore how to strengthen conversations and family relationships and promote student well-being and engagement with learning. See [flyer](#) for more details or purchase \$10 tickets [here](#).

第十五级年度挑战成功家长Ed活动：说什么？在培养健康，活跃的孩子里交流的力量

星期五, 11/2, 晚上 7:30-9, Stanford Memorial Auditorium, 551 Serra St, Stanford

带上几个朋友来参加挑战成功 ([Challenge Success](#)), 都过一个励志和教育的晚上, 在我们第十五级年度挑战成功家长Ed活动, 以Wendy Mogel博士为特色。她是一个临床心理学家和《家长的声音课：说什么, 怎么说, 以及什么时候听》(Voice Lessons for Parents: What to Say, How to Say It, and When to Listen)的作家。挑战成功联合创始人Denise Pope博士和Madeline Levine博士将与她一起进行互动讨论, 探讨

如何加强对话和家庭的关系，来促进学生的幸福感和学习参与。看海报[flyer](#)来了解更多或者购买门票，\$10 [here](#)。

T11 Zora

Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) Fall Concerts

Sat, Nov 3, 7:30 P,M Cubberley Theatre (with piano soloist Keisuke Nakagoshi)

Sun, Nov 4, 3 PM, Cubberley Theatre

Sun, Nov 18, 3 PM, Palo Alto Arts Center

Join PACO's 52nd season opening concert on Nov. 3 followed by two more concerts this fall. Treat yourself to classical favorites including our feature performance of Shostakovich's Piano Concerto No.1 and colorful chamber works. You'll be impressed with the extensive repertoire and artistry of these talented young musicians. All concerts are admission FREE and for the entire family to enjoy. For more information and the 2018-19 season calendar, please visit www.pacomusic.org or email info@pacomusic.org.

帕罗奥图室内乐团 (PACO) 秋季音乐会

11月3日，周六，晚上7:30，Cubberley剧院 (有Keisuke Nakagoshi钢琴独奏)

11月4日，周日，下午3:00，Cubberley剧院

11月18日，周日，下午3:00，帕罗奥图艺术中心

在11月3日以及另外的两次音乐会中，观看室内乐团的52次表演。享受经典乐曲包括我们带来的肖斯塔科维奇的协奏曲第一章以及更多精彩的室内乐演奏。你会被广阔的乐曲和年轻小音乐家们的才华震撼。所有音乐会都是免费的，供全家享受。更多信息及2018-19年演出日历：www.pacomusic.org 或者发送邮件：info@pacomusic.org

T12 Michael

Baha'i Holy Day Celebration

Fri, Nov 9, 6-9 PM, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

The Bahá'ís of Palo Alto warmly invite all interested in learning more about the Bahá'í Faith to join its celebration of the births of the Báb and of Bahá'u'lláh. Open to adults and students of all ages, and will include dinner. info@paloaltobahai.org for more information.

Don't Wait Until College to Study Abroad!

Live in France, Germany, Spain, or Italy for up to three months with a carefully matched exchange partner and their family and then host your partner in turn. Learn a new language and make a friend for life with Adolesco International Youth Exchange. Open to friendly and adventurous children and teens ages 9-17. Fall 2018 application deadline is November 9. Learn more at www.Adolesco.org or email kristin@adolesco.com.

巴哈伊圣日庆典

周五，11月9日，下午6点到9点，3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Palo Alto 的巴哈伊很高兴邀请所有对巴哈伊有兴趣的人来参加其对Báb和Bahá'u'lláh诞生的庆祝活动。向所有年龄段的成人和学生开放，包括晚餐。请通知info@paloaltobahai.org了解更多关于这个活动的资料。

不需要等到大学留学！

跟一个留学的陪伴家庭在法国，德国，西班牙，或者意大利住到三个月。住完以后在让陪伴的孩子在美国住三个月。与Adolesco International Youth Exchange学习新语言，结交朋友。向9-17岁的友好和冒险的儿

童和青少年开放。2018年秋季申请截止日期为11月9日。请访问www.Adolesco.org或发送电子邮件了解更多信息kristin@adolesco.com。

T13 Sherry

Spanish Language Immersion Opportunity for High School Students: Oaxaca, Mexico (Summer 2019) - Apply Now!

Find out how families live in other parts of the world. There is no better way to do this than by living as a member of a family in another country and then sharing your home with your "sister" or "brother" from that family when you return home. Neighbors Abroad, Palo Alto's sister city organization, has sponsored summer student exchanges since 1965. Applicants should be high school students at least 15 years old by June of 2019 who are studying Spanish at any level. For more information contact Marion Mandell at marionb@sonic.net; to learn about Neighbors Abroad, visit www.neighborsabroad.org.

高中生的西班牙语浸入式机会：墨西哥瓦哈卡（2019年夏季） - 立即申请！

了解世界其他地方的家庭的生活方式。没有比在另一个国家作为一个家庭成员生活更好的办法了。在这之后你回家时可以与你的“姐妹”或“兄弟”分享你的新家。帕洛阿尔托的姐妹城市组织“邻居”自1965年以来赞助夏季学生交流。申请人为到2019年6月至少15岁的高中生，他们要至少掌握基础级别的西班牙语。欲了解更多信息，请联系Marion Mandell，电邮：marionb@sonic.net；要了解海外信息，请访问www.neighborsabroad.org。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Pow

Greene Middle School Proudly Presents The Wizard of Oz

Thu & Fri, Oct 25 & 26, 7 PM; Sat, Oct 27, 2:30 PM;

Greene Middle School, 750 N California Ave, Palo Alto

Tickets sold at the door: \$10/adult and \$5/child-student. Follow the yellow-bricked road all the way to Greene Middle School's Multi-Purpose Room and see this classic show on stage! The Wizard of Oz by L. Frank Baum, directed by Lee Ann Gray, music direction by Jesse Denny, and choreography by Amanda Collins.

Greene中学骄傲地呈现The Wizard of Oz

星期四和星期五, 10/15和10/16, 晚上7点; 星期六, 10/27, 下午2点30

Greene Middle School, 750 N California Ave, Palo Alto

门票在门口出售：大人\$10，小孩或学生\$5。沿着黄色转头路，一直到Greene Middle School的Multi-Purpose Room来看这个经典表演！Frank Baum的The Wizard of Oz，由Lee Ann Gray导演的，Jesse Denny的音乐主持，和Amanda Collins的编舞。

T15 Kevin

Annual Make a Difference Day

Sat, Oct 27, 9 AM-1:30 PM, DLA Piper, 2000 University Ave, East Palo Alto

Please join YCS for the Annual Make a Difference Day. Light breakfast and lunch provided. Volunteer projects begin at 10 AM. Service sites include Palo Alto Baylands Duck Pond, San Francisquito Creek Restoration, Environmental Volunteers EcoCenter, IHSD at Ravenswood, and more. To sign up, please visit <http://youthcommunityservice.org>.

Youth Connectedness Initiative (YCI) Peer Leaders (9-12 Grade)

Become a peer leader of the Youth Connectedness Initiative (YCI), an engaging new youth program offered by Youth Community Service (YCS). YCI is a hands-on service-learning program designed to build youth connectedness in the Palo Alto community. Youth peer leaders collaborate with other youth and adults within the community to raise awareness of the importance of youth engagement, and to help youth strengthen their connections to school, family and community. We will meet twice a month. Monthly stipend for all leaders. For more information please email Yusra Beig at yusra@youthcommunityservice.org.

年度的实现变化日

10月27日, 星期六 上午9点到下午1点半, DLA Piper 楼, 2000 University Ave, East Palo Alto
请大家参加 YCS (青年社区服务组织) 的年度实现变化日。包早餐和午餐。支援项目10点开始。服务地点包括Palo Alto 沼泽地自然保护区鸭子池, San Francisquito溪还原工程, 环境志愿者环保中心, Ravenswood幼儿培育学会, 等等。到此网页注册: <http://youthcommunityservice.org/>

青年联谊项目 (YCI) 的学生领导者计划 (9-12 年级)

在青年社区服务组织举办的青年联谊项目培训学生领导者。青年联谊项目是一个让青年在帕罗奥图社区里, 通过亲身实践和动手参与建立更深厚的友谊。学生领导者将与同学和成人合作提倡青年参与的重要性, 并且帮助加强他们与学校, 家庭, 和社区的联系。我们每月会面两次。每月将给予学生领导者少量活动经费。详情请电邮 Yusra Beig: yusra@youthcommunityservice.org

[以前的公告可以点击此处浏览](#)

[For older Community announcements, see Recent Issues of the Gunn Connection.](#)